
ACTA

Expedient núm. Òrgan col·legiat

JGL/2025/3 La junta de govern local

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria:
Ordinària

Data:
5 / de març / 2025

Durada:
Des de les 21:30 fins a les 23:30

Lloc:
Sala de Juntes

Presidida per:
Francesc de Sales Balcells Teixidó

Secretària:
Mariona Vilella Datsira

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

78082033T Francesc de Sales Balcells Teixidó SÍ

43729423Y Jordi Martínez Atero SÍ

47684181Y Marc Solé Gaset SÍ

48052966D Mariona Vilella Datsira SÍ

78066744Y Miquel Garcia Tarragona SÍ

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia
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A) PART RESOLUTIVA

Aprovació de l'acta de la sessió anterior

________

B) ACTIVITAT DE CONTROL

1. En primer lloc, es comenta l’estat de la tramitació dels expedients de les següents
subvencions: 

- El DUS: s’estan tramitant les darreres licitacions i no hi ha novetats sobre la bestreta i es
va contestar el requeriment tècnic rebut i, pel que fa a les actuacions realitzades, es va

ampliar l’import de bestreta sol·licitat amb el 100% de les actuacions previstes ja que s’han
formalitzat tots els contractes.

- Pel que fa la subvenció de la Diputació de Lleida, ha sortit, la d’activitats Firals dels anys
2023, 2024 i 2025. S’han presentat les sol·licituds pels 3 anys.

- Hi ha prevista l’aprovació del programa per la gestió ètica de les colònies felictes que és
un document obligatori per poder sol·licitar la subvenció del pacto de estado per la gestió de

les colònies felines al municipi.

- Es comenten els terminis de justificació de la subvenció del pacto de estado de les dones,
any 2024

- Pel que fa al PUOSC, el consell comarcal està treballant en la redacció de les memòries
que es presentaran en la subvenció. Ja han avisat que no arribaran a tenir-les abans del ple

ordinari del mes de març, per tant, hi ha previsió de celebrar un ple extraordinari el 9 d’abril
per aprovar la sol·licitud de subvenció ja que el termini per a presentar-les finalitza el dia 11

d’abril. S’ha concedit un import de 400.000 euros

- Pel que fa a l’accessibilitat de la biblioteca, hi ha la voluntat de demanar una subvenció
per comprar un taulell a aquesta línia de subvencions del departament de cultura que està

previst que la setmana següent hi hagi la convocatòria

- La subvenció rebuda per les actuacions de millora del consultori mèdic municipal i de la
substitució de la canonada del carrer la Fassina, s’executarà l’any 2026.

- L’ACA va concedir una subvenció de 207.000 euros a l’Ajuntament per la compra de
comptadors i per la realització d’altres actuacions relacionades amb la xarxa d’aigua. No

obstant, en aquest moment queda paralitzada la licitació i, al segon semestre d’aquest any, s’
estudiarà la viabilitat de la contractació. 
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- S’aprovarà un conveni entre l’Ajuntament i Ca la Cileta pel traspàs de diners que l’
Ajuntament rep en concepte de la subvenció amb el Departament de Drets Socials. Com

que l’AJuntament va assumir la titularitat per ells és qui presta el servei i, per tant, qui ha de
beneficiar-se d’aquesta subvenció. No obstant, i lògicament, com que l’activitat es presta

per l’empresa municipal, és qui ha de rebre els diners.

- S’ha sol·licitat a la Diputació de Lleida una subvenció directa per la replantació d’un
arbrat que es va plantar amb diners de la Diputació.

2. Pel que fa al personal, es comenta el rendiment de les noves incorporacions i la
possibilitat de realitzar horari intensiu per part del personal de la brigada durant tot l’any.

La secretaria explica quin és el procediment a tramitar. 

C) PRECS I PREGUNTES

No hi ha assumptes

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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